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B
ár mint arról júliusban 
beszámoltunk már, 
a Dózsa Művelődési 
Ház méltó módon el-
búcsúzott közel fél év-

százados múltjától, lesz még egy 
rendezvény, mely a régi név égisze 
alatt fog futni: augusztus 20-án 
rendezik meg a hagyományos Ke-
resztúri Szent István-napot. Csak 
épp a Dózsa felújítási munkálatai 
miatt – mely előre láthatólag au-
gusztus végén fejeződik be – nem 
Keresztúron, hanem Rákosligeten, 
a Csekovszky Árpád Művelődési 
Házban.

Rákosmente legnagyobb kul-
turális intézménye szeptember 
6-án, 18 órai kezdettel nyitja ki 
újra kapuit a nagyközönség előtt, 
egy névadó ünnepséggel, amely 
után már hivatalosan is Vigyá-
zó Sándor Művelődési Ház lesz 
a titulusa. Martonosiné Orosz 
Márta igazgatónő elmondta, az 
ünnepség keretében először a 
művelődési ház aulájában elhe-
lyezett gróf Vigyázó Sándor-em-
léktábla felavatására kerül sor. 
Ezt követően a színházteremben 
a reformkor kulturális életének 
egy szeletéből – kifejezetten erre 
az alkalomra – készült összeállí-
tás mutatnak be, Bánffy György 
színművész, a Váci Szimfónikus 
Zenekar Kamarazenekara és a 
Company Canario Historikus 
Táncegyüttes közreműködésé-
vel. A most zajló átalakításokra 
43 millió forintot biztosított az 
önkormányzat. Ebből egymillió 

forint volt elkülönítve két pályá-
zatra, amit a Vigyázó-emléktábla, 
és egy plakett megtervezésére, el-
készítésére fordítottak. Mindkét 
esetben kerületi művész pályáza-
ta lett győztes, a táblát Benedek 
József, a plakettet Csorba Katalin 
szobrászművész készíthette el. 
Teljesen megújul a homlokzat 
(így már lekerült az amúgy is rég 
idejét múlt Dózsa Művelődési 

Központ felirat is), szigetelés, 
színezés, ablak és a főbejárat aj-
tócseréje révén. Belül is jelentős 
változások lesznek, búcsút kell 
mondanunk a büfének, helyé-
re egy fogadófal kerül, illetve a 
jövőben ott lesz felállítva a Jazz 
Presso színpada. A valaha nyelvi 
laborként működő, üvegtetejű, és 
az állandó beázások és az „üveg-
házhatás” miatt régóta már csak 
alkalmi öltözőként funkcionáló 
helyiség – természetesen alapos 
felújítás után – kávézóként fogja 
pótolni a büfét. Az igazgatónő 
elmondta, szeretnék a névváltoz-
tatás tényét, és az új névadó – va-
lamint bővebben a Podmaniczky 
és a Vigyázó család – életét, 
eleddig méltatlanul elhanyagolt 
nemeslelkűségét a kerület la-
kosságával megismertetni, ezért 
húszezer darab leporellót készí-
tetnek ennek bemutatására.

Dudás László

Új nevet kap a DózsaÖnkormányzati
támogatás
a rendôrségnek
Folytatás az 1. oldalról

A kerület mindezek mellett mű-
ködteti a Rákosmente Közbiz-
tonságáért Közalapítványt, amely 
évente 3,4 millió forinttal járul 
hozzá a közrend megszilárdítá-
sához.

A gépjárművek átadásán Salgó 
László, Rákosmente rendőrkapi-
tánya, Riz Levente polgármester 
és Ivanics József, az Opel márka-
kereskedés vezetője voltak jelen.

Riz Levente a sajtótájékozta-
tón elmondta, hogy Rákosmente 
Önkormányzatának nagyon 
fontos, hogy a kerület polgárai 
biztonságban érezzék magukat, 
ezért minden lehetséges eszköz-
zel igyekeznek támogatni a rend-
őri munkát.

A polgármester megemlítet-
te: a rendőrkapitánnyal közösen 
terveznek fogadóórát, amelyen 
együtt próbálnak segíteni a 
hozzájuk forduló polgároknak. 
Riz Levente arról is szólt, hogy 
augusztus 26-án este közösen 
fog járőrözni a rendőrkapitány 
és a polgármester Rákosmente 
utcáin.

Salgó László örömét fejezte 
ki, hogy ismét fejlődött a rend-
őrség gépkocsiparkja, és egyúttal 
kifejtette, hogy az önkormányzat 

támogatása révén több autó, több 
rendőr járhatja az utcákat.

A rendőrkapitány a legek ke-
rületének nevezte Rákosmentét: 
ez a főváros legnagyobb területű 
kerülete, a legkisebb rendőri lét-
szám dolgozik itt, legjobb muta-
tókkal rendelkeznek és a legjobb 
a viszony az önkormányzat és a 
rendőrség között.

Salgó László újságírói kérdésre 
hangsúlyozta, hogy a szabadidős 
rendőri tevékenyég alatt nem hob-
bit kell érteni, hanem hogy a rend-
őrök pluszbérért másodállásként 
további beosztásokat vállalhatnak 
a kerületben. Így a rendőröknek 
nem kell elmenniük esténként 
szórakozóhelyre őrző-védőként 
dolgozni, hanem az önkormány-
zat támogatásával a kerületben 
maradnak, és azt szolgálhatják.

A sajtótájékoztatón Riz Leven-
te elmondta, tudatosan töreked-
nek arra, hogy kerületi vállalko-
zásoktól szerezzék be az autókat, 
ezzel is támogatva őket. Tavaly a 
Gyulai-szalonban vett a Rendőr-
ség két Chevrolet Lacettit, idén 
pedig a két Opel Astra az Ivanics 
és Bárkánytól érkezett.

A sajtótájékoztató után Riz 
Levente polgármester átnyújtotta 
a két gépkocsi slusszkulcsát Salgó 
László rendőrkapitánynak. 


